
Referat af bestyrelsesmøde tirsdag d. 4. september 

Tilsted fra bestyrelsene: Erik Schaadt, Jesper Wendell, Mogens Jensen 

Fraværende: Matthias Schrøder 

Desuden: Frank Bengtson og Søren  

Referent: Mogens Jensen  

   Erik indledte mødet med at beklage den korte indkaldelses frist som gjorde det umuligt for 

Matthias at deltage. Dernæst præsenterede Jesper, Søren Madsen som har tilbudt at hjælpe i 

økonomiudvalget. Søren er uddannet revisor, så bestyrelsen tog med tak imod hans tilbud.  

   Grunden til den akutte indkaldelse var at Erik er indkaldt til møde tirsdag d. 11 september  med 

Peter Rosgaard fra Furesø kommune (FK) og Henrik Kaltoft fra HVT, for at forhandle med HVT 

om betingelserne for  HVTs brug af bane 5 og 6. Der udestår et par væsentlige punkter i 

forhandlingerne, hvoraf det væsentligste er hvorledes HVTs betaling for brugen af banerne skal 

beregnes. Erik ønskede at få bestyrelsens mandat til denne  forhandling. Det blev besluttet at FTK 

skulle forsøge at opnå en aftale om en bestemt betaling fra HVT på kr 180.000 for den kommende 

sæson, som er det beløb vi har beregnet det vil koste FTK at drive bane 5 og 6. HVT vil kun betale 

højst kr 180.000, og kun hvad de kalder de ”relaterbare udgifter til driften”, et beløb der kan 

udregnes på mange måder. Vi blev enige om at Erik skulle forsøge at få en aftale om betaling af et 

fast beløb, men at aftalen ikke måtte falde på gulvet ved at gøre det til et ultimativt krav. Hvis han 

kan få andre væsentlig økonomiske garantier af FK eller HVT kan aftalen også accepteres. Derimod 

kan FTK ikke acceptere nogen form for sammenblanding af aftalen for det kommende år, og 

eventuelle aftaler med HVT om en fremtidig brug af hallen, når eller hvis FTK køber bane 5 og 6.  

 

 


